
Bestyrelsesmøde d. 15-Jun-2020, Ligustervængets Grundejerforening 

 

Til stede: Bjarne, Klaus, Martin, Claus og Niels. 

Fraværende: Ingen 

 

1. Referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt uden bemærkninger. Referatet er uploadet. 

 

2. Konstituering 

Bestyrelsen konstituerede sig – ingen ændringer i roller: 

Bjarne (nr. 29): Formand 

Martin (nr. 43): Kasserer 

Klaus (nr. 7): Varmemester 

Claus (nr. 55): Fællesarealer 

Niels (nr. 33): Hjemmeside/ejendomsmæglere/sekretær 

 

3. Varmeanlægget 

Det kører. Intet ud over det sædvanlige. Varmeforbruget har i denne sæson været meget lig den i den 

foregående sæson. 

 

4. Fællesarealer incl. Grøn Dag 

Det er alles ansvar at holde de fælles haveredskaber mm. i varmekælderen ved lige, og ikke bestyrelsens. 

Hvis der mangler forbrugsartikler, eller gasflasken er tom, så opfordres medlemmerne til selv at supplere 

op, så den næste ikke går forgæves. Regningen for udlæg gives til Martin.  

 

Vedr. stien: På generalforsamlingen blev der udtrykt ønske om at gøre bagstien pæn igen, så vi kunne køre 

sten ud på Grøn Dag. Som stien ser ud nu, så ser det ikke ud til at være muligt. Bestyrelsen opfordrer derfor 

alle til at renholde/beskære deres stykke af bagstien, så man kan passere. 

 

Grøn Dag: Afholdes 15. august 2020.  Claus og Martin står for planlægningen af aftenarrangementet. Når 

der kommer tilmeldingsseddel, så vær af hensyn til planlægningen venlig at melde tilbage. I 

størrelsesordenen 1/3 af jer melder hverken fra eller til. 

 

På dagen er der foreløbigt følgende opgaver: 

• Tagrender 

• Luge ved fællesarealerne 



• Luge på bagstien ved garagegårdene 

• Klippe hæk (østlige side – mod Ligustervænget) samt lugning på bagstien (hovedopgaven) 

• Oprydning og rengøring i kælderen 

• Evt. udkørsel af sten på stien, hvis stien er tilstrækkeligt ryddelig 

 

Hvis nogen identificerer yderligere opgaver, så kontakt bestyrelsen. 

 

5. Økonomi 

Det ser fint ud. Som forventet er kassebeholdningen lidt lavere i år efter vi satte kontingentet ned.  

 

6. Fremtidig varmeforsyning 

Christian (nr. 1) har kontaktet bestyrelsen med ønsket om at få lov til at undersøge mulighederne for en 

mere klimavenlig opvarmning end den nuværende naturgas, f.eks. jordvarme i garagegårdene. Bestyrelsen 

besluttede at give Christian mandat til, sammen med Klaus (nr. 7), at undersøge mulighederne og hvis 

relevant komme med et forslag til en kommende generalforsamling. 

 

7. Eventuelt 

Referat fra generalforsamlingen rundsendes snarest. 

 

Der var ingen punkter til afstemning, hvorfor en enig bestyrelse tilsluttede sig ovenstående. 

 

 

Niels Chr. Felumb 
Referent 


